
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 475
Hvordan har Miljøministeriet i arbejdet med vandområdeplanerne benyttet sig
af den viden som forskere fra Syddansk Universitet (DR.DK 13 maj 2014:
”SDU-forskere: Danske fjorde har fået varige skader”) har fremført om, at den
dårlige miljøtilstand i Odens fjord og mange andre steder primært skyldes dår-
lige bundforhold forårsaget af tidligere tiders udledninger af blandt andet spil-
devand fra byerne, der ligger som et slamlag på bunden af fjorden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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